



Christopher Bremble
Founder and CEO
Base Media

A graduate of the University of Pennsylvania and USC's School of Cinema-Television, Christopher Bremble founded his visual-effects company as Base FX in 2005. The Beijing-based firm entered into a strategic alliance with Lucas Films/Industrial Light & Magic in 2012 and has contributed to **Super 8**, **Pacific Rim**, **Transformers: Age of Extinction**, **Star Wars: The Force Awakens**, and **The Great Wall**. Base FX has also earned Emmys for **The Pacific**, **Boardwalk Empire**, and **Black Sails**. Base FX has worked with several of China's top directors, including Zhang Yimou (**The Flowers of War**) and Chen Kaige (**The Sacrifice**), and on some of its biggest box-office hits, like **Monster Hunt 1 & 2**. Base FX has grown to include an animation studio, production company and training academy, with offices in Beijing, Xiamen, Wuxi, DaChang, Malaysia and Los Angeles. A writer/director before founding Base FX, Bremble is currently developing projects for the China market and producing Base FX's first animated feature, **Wish Dragon**, starring John Cho and Jackie Chan.

Christopher Bremble
创始人、首席执行官
Base Media

Christopher Bremble 毕业于宾夕法尼亚大学和南加州大学电影学院，他于 2015 年创立了自己的特效公司 Base FX。这个坐落于北京的公司于 2012 年与卢卡斯影业及工业光魔建立了战略合作关系，并参与了《超级八》、《环太平洋》、《变形金刚 4：绝迹重生》、《星球大战 7：原力觉醒》以及《长城》的制作。Base 还因制作《太平洋战争》、《大西洋帝国》和《黑帆》而将艾美奖收入囊中。Base 也和中国顶级导演有过合作，包括张艺谋、陈凯歌、以及许多高票房收入的电影，例如《捉妖记》1、2。Base 旗下还拥有动画工作室、制片公司和培训学校，并在北京、厦门、无锡、大昌、马来西亚及洛杉矶建立了分部。导演和编剧出身的 Bremble 正在开发符合中国市场的项目，并制作 Base 的第一部由约翰·赵和成龙参与的动画长片《Wish Dragon》。